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Atmosféra na letisku pri prílete Svätého Otca bola podľa vajnorského farára Jozefa Kováčika
spontánna. Ako povedal pre TK KBS, deti zo základnej školy vo Vajnoroch na letisku urobili
milú atmosferu. Pápež im na ploche zakýval, deti mali z toho radosť. Spolu s deťmi bola na
ploche aj slovenská olympijská víťazka Zuzana Rehák Štefečeková.

Pápež podľa Kováčika vyzeral veľmi unavene. “V Budapešti mal náročný program,” povedal
Kováčik.

Otáznikov súvisiacich s pápežovou návštevou je podľa Jozefa Kováčika velmi veľa. Od
blízkych spolupracovníkov Svätého Otca  počul, že pápež František sa  na Slovensko veľmi
tešil.

Kováčik očakáva pápeža takého, aký je, teda, že aj na Slovensku môže prekvapiť. “Už len
jeho pritomnosť na Slovensku je posilnením vo viere,” povedal.

Ovocím návštevy Svätého Otca by mohol byť podľa vajnorského farára nárast počtu
duchovných povolaní. Podľa neho všade, kde pápež prichádza, stúpne počet povolaní do
duchovného stavu. “Sám som ovocím prvej návštevy Jána Pavla II. vo Vajnoroch,” prezradil.
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